
Årsmøte 2022 

 

Sak 1: Klubbkontigenten, skal den økes eller forbli på nåværende sum kr.300,-? 

            - Styrets innstilling er at den forblir på kr.300,- 

 

Sak 2: Kontingent for oasen, skal den økes eller forbli på nåværende sum, kr.500,-? 

           -Styrets innstilling er at den forblir på kr.500,-  

 

Sak 3: Prøvetimer for ikke-medlemmer foreslåes tatt bort og byttet med Drop-in. 

           Det har fram til nå vært vedtak på at ikke-medlemmer kan få to prøvetimer før de eventuelt  

           velger å melde seg inn i klubben. Styret foreslår å ta bort prøvetimene og starte opp med  

           Drop-in treninger. Det vil da koste ikke-medlemmer kr.50,- pr.gang de ønsker å være med på  

           klubbens treninger eller å benytte klubbens anlegg sammen med våre medlemmer.  

           Sosialiseringen vil være åpen for alle uten kostnad som tidligere.  

 

Sak 4: Forslag om Styrehonorar.  

           Det er kommet inn forslag om at medlemmene av styret burde få en liten kompensasjon for 

           den jobben som gjennomføres i form av styrearbeid, møter og lignende.  

           Forslaget er at hvert styremedlem mottar kr.500,- etter årsmøtet påfølgende år. 

           Styremedlemmet må sitte hele året for å motta denne summen.  


